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PROTOKÓŁ NR LVI/23 
 

z obrad LVI sesji Rady Miejskiej w Żarach kadencji 2018-2023 odbytej dnia  

28 września 2023 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Żarach  

przy pl. Rynek 1. 

 

1. Otwarcie sesji i sprawdzenie kworum. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady – Marian Popławski o godz. 930 witając radnych, 

Burmistrza Miasta wraz ze współpracownikami, mieszkańców miasta oraz osoby 

śledzące przebieg sesji w internecie. 

Przewodniczący poinformował, że na sesji obecny jest nowy radny Pan Łukasz 

Matysiak, którego przywitał w gronie radnych Rady Miejskiej w Żarach. 

Objęcie mandatu następuje po złożeniu przez radnego ślubowania. 

Wobec powyższego Przewodniczący odczytał akt ślubowania, a Łukasz Matysiak 

powiedział „ŚLUBUJĘ”. 

 

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że przed przystąpieniem do realizacji 

porządku obrad sesji konieczne jest sprawdzenie kworum. Wobec powyższego poprosił 

radnych o potwierdzenie udziału w sesji w systemie komputerowym. 

Na podstawie wyników sprawdzania kworum w systemie Przewodniczący stwierdził,  

że na sali obecnych jest 21 radnych wobec czego Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

2. Ustalenie porządku obrad sesji. 

Porządek obrad został radnym dostarczony przy zawiadomieniu o sesji. 

Burmistrz Miasta złożyła wniosek o podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia opinii o 

zmianie uchwały dot.  zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i lokalnych miejskich. 

Przewodniczący zaproponował wprowadzenie tego tematu pod obrady Rady jako p.8.  

Ponadto wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian 

w składach komisji stałych Rady jako p. 9. 

Dotychczasowe punkty 8 i 9 byłyby kolejno pod poz. 10 i 11. 

Zapytał czy są  jakieś inne wnioski lub uwagi do porządku obrad? 

Uwag ani innych wniosków nie było wobec czego przystąpił do głosowania wniosków. 

 

Pierwszy wniosek Rada przyjęła jednogłośnie. 

Drugi wniosek Rada przyjęła jednogłośnie. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący przystąpił do realizacji następnych punktów 

porządku obrad sesji. 

 

3. Zatwierdzenie protokołu z LV sesji Rady. 

Protokół został sporządzony i był dostarczony radnym razem z zawiadomieniem o sesji. 

Uwag nie zgłoszono 

Protokół został zatwierdzony jednogłośnie. 
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4. Informacja Burmistrza z pracy organu wykonawczego między sesjami. 

Informacja w formie pisemnej była radnym dostarczona drogą elektroniczną przed sesją. 

Burmistrz Miasta dokonała uzupełnienia przedstawionej informacji. 

Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają jakieś pytania dot. przedstawionej 

informacji. 

Radna E. Gajda  poprosiła o wyjaśnienie dot. zarządzenia w sprawie podwyżki stawek 

czynszowych. 

Burmistrz Miasta wyjaśniła, że nastąpiły one na uzasadniony wniosek ZGM, który 

realizuje zadania gminy w zakresie zaspakajania potrzeb mieszkaniowych. 

Innych pytań nie było. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie na 

2023 r.  

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Burmistrz Miasta wprowadziła autopoprawki, które zostały przekazane radnym przed 

sesją drogą elektroniczną. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę przy 20 głosach „za” i 1 „wstrzymuję się” 

(Uchwała nr LVI/76/23) 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany WPF.  

Komisje Rady nie wniosły uwag do projektu uchwały. 

Burmistrz Miasta wprowadziła autopoprawki, które zostały przekazane radnym przed 

sesją drogą elektroniczną. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Radna Joanna Werstler-Wojtaszek poinformowała, że remontu elewacji w br. nie 

będzie. Wyjaśnienia w tej sprawie były na komisji. Czy od tego czasu coś się zmieniło? 

Burmistrz wyjaśniła, że nastąpiły uzgodnienia z Bankiem Gospodarstwa Krajowego iż 

środki te będzie można wykorzystać na ratowanie biblioteki. Kwestia elewacji wieży 

zamkowej będzie realizowana razem z całością przygotowywanej rewitalizacji zamku.  

Innych pytań nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę przy 19 głosach „za” i 2 „wstrzymuję się” 

(Uchwała nr LVI/77/23) 

 

7. Rozpatrzenie propozycji stanowiska w sprawie woli przekazania schroniska dla 

zwierząt w administrację organizacji pozarządowej. 

Komisje Rady nie wniosły uwag do przedstawionej propozycji. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś głosy w dyskusji. 

Burmistrz Miasta przedstawiła uzasadnienie propozycji stanowiska przygotowanego w 

związku z propozycją stowarzyszenia APORT. 
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J. Werstler-Wojtaszek zaapelowała do radnych o podjęcie uchwały-stanowiska  i aby 

Burmistrz Miasta ogłosiła konkurs w tej sprawie. Mieszkańcy miasta chcą aby 

schronisko było zarządzane przez APORT ale zdecyduje o ty oczywiście konkurs. 

Radni: M. Grubizna i Edyta Gajda poprosili o stanowisko Prezesa ZGM. 

Prezes K. Tuga poinformował, że ZGM zarządza schroniskiem od ponad 11 lat wg 

obowiązujących przepisów i zasad. Schronisko spełnia wszystkie warunki i wymogi.  

Burmistrz Miasta wyjaśniła, że wiele stowarzyszeń realizuje zadania gminy i robią to 

dobrze (np. PCK, szkoły i przedszkola niepubliczne, hospicjum, itp.) Przykładem 

prowadzenia schroniska przez stowarzyszenie jest miasto Zielona Góra. 

Jeżeli będzie taka wola radnych to stowarzyszenie przejmie prowadzenie schroniska na 

podstawie przeprowadzonego konkursu. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

 

Rada przyjęła stanowisko przy 19 głosach „za” i 2 „wstrzymuję się” 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia opinii o zwianie uchwały 

Wojewódzkiej Rady Narodowej w Zielonej Górze w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii gminnych i lokalnych miejskich. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr LVI/78/23) 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w składach 

komisji stałych Rady.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub pytania? 

Uwag ani głosów w dyskusji nie było. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

 

Rada podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(Uchwała nr LVI/79/23) 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych.  

Przewodniczący Rady czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację lub zapytanie? 

Interpelacji ani wniosków nie było. 

 

11. Komunikaty i powiadomienia.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Adrianowi Jaworskiemu, który zaprosił 

wszystkich do udziału w zbliżających się wyborach. 

Następnie Przewodniczący poinformował, że tylko jeden klub radnych zgłosił 

kandydata do zespołu opiniująco-konsultacyjnego WOS tj. Klub Radnych Dobre 

Miasto-Lepszy Powiat w osobie Arkadiusza Lisa. W związku z powyższym 

kandydaturę radnego przekazuję do Wydziału Oświaty. 

Następna sesja planowana jest na 26 października br. Przewodniczący poprosił o 

dostosowanie do niej posiedzeń komisji i przygotowania materiałów na sesję. 



4 
 

Stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, w związku z czym o godz. 1020 

zamknął pięćdziesiątą szóstą sesję Rady Miejskiej w Żarach. 

        

 

Protokół sporządził:     PRZEWODNICZĄCY RADY 

Jerzy Patrzykąt       

inspektor        Marian Popławski 
 

 
Uwaga! 

Przebieg sesji i pełne wypowiedzi radnych dostępne są na: 

https://bip.zary.pl/799/Transmisja_obrad_sesji_RM/ 

 
 


